
Info zo zasadnutia 13.5.2016 

 

13.5. 2016 

Program: 

1) Úvod - privítanie 

2) Návrh programu zasadnutia (predloží predsedníčka) 

3) Kontrola plnenia/splnenia uznesení Rady školy (predloží predsedníčka)  

4) Prerokovanie návrhu nového štatútu rady (predloží predsedníčka a JUDr. Hudecová) 

- príloha 

5) Kapacitné možnosti prijatia nových žiakov do MŠ v školskom roku 2016/2017 

(predloží riaditeľka Materskej školy PaedDr. Silvia Gabrielová) - príloha 

6) Ústna informácia o prevádzke MŠ v letných mesiacoch (predloží riaditeľka Materskej 

školy PaedDr. Silvia Gabrielová) 

7) Analýza technického stavu budov MŠ (pracovisko Štúrova, Jána Kollára, 

Hviezdoslavova, Rakárenská) - úloha z uznesenia rady č.    /2016 (predloží riaditeľka 

Materskej školy PaedDr. Silvia Gabrielová) 

8) Prerokovanie výročnej správy o činnosti Rady školy v roku 2015 (predloží 

predsedníčka) - príloha (výročná správa) 

9) Rôzne 

10) Záver 

 3) Kontrola plnenia/splnenia uznesení Rady školy 

Prešla sa a skontrolovala sa Výročná správa za rok 2015, kde bolo zistené, že všetky 

uznesenia boli splnené.  

 8) Prerokovanie výročnej správy o činnosti Rady školy v roku 2015 

Výročná správa bola schválená 7 hlasmi. 

 5) Kapacitné možnosti prijatia nových žiakov do MŠ v školskom roku 2016/2017 

Rada školy tabuľku s kapacitnými možnosťami prerokovala a vzala ju na vedomie. 

PaedDr. Silvia Gabrielová oznámila, že ku dňu zasadnutia RŠ bolo prijatých viac ako 150 

prihlášok. V Materskej škole máme 198 predškolákov, z toho 12 bol odporučený odklad. 

 6) Ústna informácia o prevádzke MŠ v letných mesiacoch  

Rada školy vzala na vedomie ústnu informáciu podanú riaditeľkou Materskej školy PaedDr. 

Silviou Gabrielovou o tom, že v prvom letnom prázdninovom mesiaci bude deťom k 

dispozícii Materská škola - elokované pracovisko Jána Kollára a v druhom letnom 



prázdninovom mesiaci bude deťom k dispozícii Materská škola - elokované pracovisko 

Štúrova. 

 7) Analýza technického stavu budov Materskej školy 

Bola predložená fotodokumentácia stavu elokovaných pracovísk J. Kollára, Hviezdoslavova, 

Rakárenská a Štúrova, ktoré si postupne prezreli členovia a sú aj súčasťou ako príloha tejto 

zápisnice. Rada školy vzala na vedomie a odporúča predložiť túto fotodokumentáciu 

zriaďovateľovi. 

 4) Prerokovanie návrhu nového štatútu rady 

Boli prečítané pripomienky RNDr. PhD. Valérie Slivovej, ktoré zaslala emailom, nakoľko sa 

Rady školy nezúčastnila a ospravedlnila sa. 

Ďalej boli navrhnuté viaceré úpravy, ktoré budú zapracované podľa zoznamu pripomienok do 

štatútu. 

 

  

 

 

 


